
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af ordinær generalforsamling d. 18. februar 2015 

Tilstede: Erik Molnit, Flemming Olesen, Kim Pedersen, Jon Viderø, Henrik Fjordager & Mads Blume 

Medlemmer: 23 stemmeberettigede. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent: 

 

Bestyrelsen foreslog Ib Elberg, der var ikke andre og Ib blev valgt. Ib kunne konstatere at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

 

2. Valg af stemme tællere: 

 

Mona, Kirsten & Anders blev valgt til stemmetællere. 

 

 

3. Bestyrelsens beretning: 

Erik fremlagde beretning for 2014. Beretning kan ses på www.buskparken.dk  

Dirigenten åbnede for spørgsmål: 

Der blev rykket for bedre styr på upload af referater til hjemmeside. 

Der blev snakket affaldssortering, og den nuværende forsøgsordning som er blevet gjort 

permanent. 

 

4. Fremlæggelse af budget: 

 

Flemming fremlægger budgetter.  

 

Der er meget snak omkring de manglende betalinger for kontingent. 

Det er ikke nemt for kassereren at inddrive de manglende penge, men stemningen lød på at vi skal 

forsøge med A-brave NU. Og ellers skal kommunen kontaktes for hjælp. 

Og det har tidligere hjulpet at ringe til dem som ikke har betalt. Så det skal prøves. 



 

Generelt blev budgettet gennemgået og godkendt.  

 

 

5. Forslag fra bestyrelsen 

A: Etablering af petanque bane 

Erik fremlægger ideen om at få opført en ny petanque bane og flise belægning, som placeres i 

nærhed af legepladsen. Så vi får opbygget et rigtig hygge og aktivitets hjørne. 

Afstemning: 11 JA, 8 NEJ og 4 stemmer ikke. 

 

B: Høring om interessen for orienteringsbelysning på stierne på det grønne område. 

De fleste synes at vi skulle nyde den mørke og flotte aften himmel, som vi er privilegeret at have i 

vores grønne park område om aftenen. 

Der var ikke stemning for at vi skulle arbejde videre med dette. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Jon Viderø indtræder som nyt bestyrelses medlem. 

Og Anders Holleüfer vil gerne hjælpe som Suppleant. 

 

7. Valg af bilagskontrollanter og en suppleant. 

Alle 3 billagskontrollanter er genvalgt. Pia, Aksel & Hanne. 

 

 

8. Evt.: 

Nye forslag fra bestyrelsen skal fremlægges bedre med budgetter osv. på forhånd inden ordinær 

generalforsamling. 

 

Forslag fra Aksel omkring mere stedsegrønt på det grønne område. Og at det kunne være en god 

ide at gøre brug af frugten fra træerne på området, måske lave en presse dag.  

Her blev det nævnt at der er en presse dag ved lunden om sommeren, og at det selvfølgelig er 

tilladt at tage frugten med derned og presse til egetforbrug. 

 

Erik spørger om der er stemning for en fælles vejfest, som selvfølgelig skal betales af de enkelte 

deltagere, men blot for at mødes til en fælles spisning på det grønne område. 

Det var der ikke stemning for. 


